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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Tervezi-e a kormány az óvodák államosítását?" 

Tisztelt miniszter úr!

Sajtóinformációk szerint a kormányzat előtt van egy olyan javaslat, melynek értelmében hamarosan
állami  kézbe  kerülnek  a  jelenleg  önkormányzati  fenntartásban  működő  óvodák.  Kérem,  ezzel
kapcsolatban válaszoljon a következő kérdésekre!

Valóban tervben van-e az óvodák államosítása?

Ha igen, mekkora keretből működnének tovább ezek az intézmények?

Milyen megoldásai vannak a kormányzatnak az óvodákat az iskoláknál jóval súlyosabban érintő
szakemberhiány kezelésére?

Válaszát várva, üdvözlettel:

Tordai Bence

Párbeszéd


